Production of walnut (Juglans regia L.) timber

关于生产核桃木材的三个步骤

Tree farming for walnut timber production

Tree farming is set of cultivation practices aimed exclusively at quality timber production.

Many tree species can produce high quality timber getting up to high prices on the European market. Among these the following may be quoted: sweet-cherry, pear, sorbus spp., maple-tree, chestnut, poplar spp., but, in Italy, **walnut** is certainly the most requested one.

This handbook contains information on the walnut tree farming techniques, which provides not only commercially valuable logs, but also fruit production.

Walnut trees, planted at suitable distance from each other, may be cultivated as a pure walnut plantation or mixed with other tree species.

The walnut logs may be classified in three price classes, maintaining same relative score over the time (*prices 2003 are listed in the Table*).

	Euro/m ³
1 st class	1.100
2 nd class	350
3 rd class	160

MAIN TECHNICAL FEATURES OF FIRST QUALITY TIMBER



2 Production of walnut (Juglans regia L.) timber in 3 steps by Enrico B. Lattes e Paolo Mori

Presence of knots







Homogeneous wood colour





Regular growth





ATTENTION!

The presence of only one of these defects can downgrade the stem to the second or third class.

The three production are:

1st step > ROOTING

The rooting step is devoted to overcoming the transplanting stress

2 nd step > QUALIFICATION

The qualification step is devoted to obtain a stem at least 250-300 cm tall. The stem should be clean of branches before reaching the size of 8-10 cm in diameter.



4 Production of walnut (Juglans regia L.) timber in 3 steps by Enrico B. Lattes e Paolo Mori

steps in tree farming

3 rd step > DIMENSIONING

The dimensioning step aims to obtain tree sizes of 30-40 cm in stem diameter with constant width of the **growth rings**.

Production of walnut (Juglans regia L.) timber in 3 steps by Enrico B. Lattes e Paolo Mori 5

n i

n

s t e

0

n s i

е

Dim

1st step: rooting In order to be successful in this step it is necessary:

- to produce or to purchase well-developed plants;
- to plant correctly and at the right time in a well-prepared soil suited for the species
- do not prune the plants before they reach at least 50 cm in length.



A tank filled with earth, as shown in the figure below, can be used as a nurserv bed for the production.





Gravel or other similar

material that is employed as physical (or chemical) obstacle in order to avoid the arowth in depth of the roots on the bottom of the tank



The nuts should be put in the tank, as shown in the photo. with a mutual distance of 20 cm and at a depth of 3-4 cm

How to graft

Plants aged one year may be outplanted, or grafted and then outplanted in the following year.



After one or two growth seasons



A shoot of 50 cm or more shows that the plant has overcome the rooting stress



If the plant shows a proper architecture, it is possible to begin the qualification step. Otherwise, it is convenient to cut the plant at the ground level in order to obtain a new-formed, straight and vigorous stem.

Production of walnut (Juglans regia L.) timber in 3 steps by Enrico B. Lattes e Paolo Mori 7

2 2nd step: qualification of If the walnut is planted in a soil with very good characteristics, it may develop apical shoots 100 cm long and over.

In such conditions it is possible to carry out the "**pivot pruning**" until the apical shoot is more than 250-300 cm.

When the "pivot pruning" has been decided, it is necessary to fix in the soil a strong pole 50 cm higher than the productive goal The twines between the plant and the pole should located in the stem portions aged 1 and 2 years. It is indispensable to control periodically the twines: if they are too tight or too slack, they could cause defects which would decrease the price of wood



8 Production of walnut (Juglans regia L.) timber in 3 steps by Enrico B. Lattes e Paolo Mori

vigorous plants

The "pivot pruning" is the systematic cutting of the shoots growing on the stem during the first or the following years. The elimination of the shoots, which should be carried out during the spring in one or more repeated cuttings. This practice improves the stronger growth of the apical shoot and makes it covered with leaves.

This kind of pruning is very stressing for the plant, but provides the best production of **first quality** wood and a higher quantity **of fruits**.

When the aimed production height is reached, the crown is being left to its natural development or branches may be grafted

AIMED PRODUCTION HEIGHT



The "pivot pruning" gives rise to plants with wide crown



2 2nd step: qualification of "mean" and "mean-low"

If the walnut tree is planted in a good (but not very good) soil, it may develop apical shoots between 50 and 100 cm.

In these cases it is advisable to carry out a "**reiterative pruning**". Pruning after pruning, this practice drives the walnut plant to rise its crown and to build up the same architectural pattern which is characterised by:

- an apical shoot where the crown will be located in the following year;
- a crown located on the two years old stem for vigorous plants, and on the two-three years old stem for plants showing medium/low vigour;
- a stem clean of branches.



10 Production of walnut (Juglans regia L.) timber in 3 steps by Enrico B. Lattes e Paolo Mori

plants with vigour

The "reiterative pruning" aims at obtaining a crown composed by many small-size branches. In order to achieve this result, it is necessary to carry out, at the end of the winter or at the beginning of the summer, the following pruning action:

- top branches
- too thick or too upright branches
- 2/3 years old branches



Tree with architecture already addressed by "reiterative pruning" before the following pruning



2nd step: **qualification** How and when the pruning cut should be done

For walnut, the period of the year and the point of the branch in which the cut is done gives rise to different reactions.





Cut giving rise to healing problems and to the related wood depreciation



If the cutting is made at the beginning of the summer season, it is difficult that the walnut may produce new shoots close to the cut

The new shoots should / be eliminated as soon as they appear

If the cutting is made at the end of the winter season, it is possible that the walnut may produce new shoots close to the cut





Leaving a branch portion decrease the wood quality because it will give rise to undesirable knots

The branches should be eliminated **before** the stem reaches **10 cm of diameter**. In this way, both knots and heals will be grouped in a small central cylinder



8-10 cm





3rd phase: **dimensioning** The aim is focused on a sustained and regular growth pattern

Regular growth of the diameter is obtained by allowing the walnut tree to "explore" with the roots and the crown progressively wider spaces.



A walnut tree, having a stem diameter of 30/40 cm, fast and regularly grown, needs an available area between 81 and 144 m2, according to the pruning tecnique

In order to produce first quality wood, the availability of growing space should be decided at the time of outplanting, making the choice of an interplanting distance between 9 and 12 m (81-144 m²)



The regular diameter growth is the indispensabile feature of first quality wood



If the walnut trees are planted at a distance less than 9 m, it is necessary to clear the 50% of the trees two years before their crowns get in touch



Examples: walnut plantations

The walnut can be planted both in pure or mixed with other species

The plantation models presented in the two following pages are examples showing the wide possibilities of different outplanting schemes, distances, species that can be chosen in order to address the socialeconomic situation and to respect the local environmental conditions.

平海 波热树林地的树科绿色

核權轉軍事無種權或和其他種类混合種物。

这两只中的林思神值示意图运总大微列出了大量可强合的把类组合, 买中包括神炎 选择方式, 始即和耗贵, 但这些要靠越密际环境就现和社会经济所能进行。



16 Production of walnut (Juglans regia L.) timber in 3 steps by Enrico B. Lattes e Paolo Mori

WALNUT and SHRUBS FOR FRUIT PRODUCTION

线接接到有单症素

CAPTION 文字说明

walnut 悲魂經

6

121

1

hazel, red and black currant, pomegranate-tree 核子核、红磷渠树, 石榴对

WALNUT, TREES and SHRUBS FOR FRUIT PRODUCTION and AGRICULTURAL CROPS

** *

该统任, 树木, 有限能本彩种绒衣包

CAPTION 文字说明



walnut < 桃桃露 red and black currant,

pomegranate-tree, hazel 紅腳葉樹, 石塘褐, 藤子姆 peach, apricot, plum 相词, 香樹, 连盛林



agricultural crops 海粒夜葱

材用型核桃木的栽培技术

另其警察最近常提紧张。 [F13] ADI ALAR 我在出现的发现的深。

的次体就为的大学新闻传统的资源中信誉多,是主义对过程的过去式,无中的分裂流来。 2023、在新期经一次进行动行。其他,其他,然然,并在成本的本艺上还是是说这种 系统能称

他实际内容差异网络机械用型应称或取纳值资本。 医主教育性治学用检查中利用产 技术、更近代来网络美国保護院的建筑的经济中产。

物或調整的融資推發其成為中的活動優大日本文件軟強力。

教越来对约价易可按本目中该越来所告诉预分为固定三种。) 见 2003年份格表)。

级。欧元位方米	1.109
二级 微元位方素	350
三载 截元/皇方来	160





自己忘讼本时图示





颜色均匀的木材器示







网本年轮内与路定





注意事项 藻果由隆上述图表所示的一种。都可用此能包本材的等级弱止级或正级

材形型载松技术分为:2个赞我:

第一给我 > 移枝战争

移植植种植数主要要避免愈移植引起的植物展然状态

第二编段》生产合格本材的过程

比阶段要依证在 树干至少达透 250 滑 300 厘米的高度, 直称达两 8 倒 10 建苯胺度之 商, İ科丁环酸盐现每根





④ 给假: 约根级神

运输进济段标准者变;

达择或购买栽种或低好的树富。衣题向软枪树和粒的土壤上。按叠浆灌种。在树荫长 到 50 组米的高度之前,不要数任何修剪





树馆要在如今铜煤屋的暖房中栽科。



如照所示、核桃站应该峦暖唐中香枪。 林迟树陨为 20 黑米,种情深度为 3 到 3 厘米

或固有デ儿或用人工烤和中菜化学成分来防止凝却生经过长

怎样嫁接

光度名

或语诗…年感艳依可良接糟情, 成从按理棍都进行嫁癨, 来牢闪碧镜



在一个或两个生长季节之后





如果树苗生长状态良好。 就同开始第二阶段, 也就是生产台格木材过程。否则, 应该在拔加根能来等核 每级时可长出新的直立组计的树干

第二篇段: 合榜树本标准

處果懷接緯種植在优聲歷沃的止凝中。 頻端轉或长度可超於100應来。

如果达到上述标准,可固定一根本推断进行前接,竭为"推式剪核" 这样朗娜树枝长发就可达到250到300厘米。

始決定通行"観武剪楼", 實选择一個辦理的本權, 國定依上中, 本藝的系度包認道國 材值復越手的标准高度重少 50.頒来 將運臺娛組機準本僅和特十, 一發在恆十長寶一定的高度, 一發亞國主候到海中跨 為度。在樹生长冠龍中,

要保证捆绳的检察合适应以每本材料的或由此产生涂的



部一年的封溪

这种"棍式剪接"是在树干长到一年以后树枝枝芽修剪的系统方法。修剪可在春季 进行,一次或者多次,这样就能使顶端树枝达到最大的生长限度,达到繁枝茂叶。

这种薄板方法便料处于被缆紧张状态。 但选焊缝保证生产用一等计增大树和丰富 业金

当树干长河冈门停木树的标准高度肉, 就可以不应对树枝进门惨劳, 让树杈自自生长或者也应对树本进行解释

材凝照树木的树玉标盘高度



"据式剪锁"可使树湿星既继续



第一年的新校

第二公爵士中等组制成中国等组制器本独品流标准

如果只在上海是好喜乖慌带的上爆上和强怀统树。 树木的顶端转载间达得 50 溅 100 照来的长度。

盆乾条件下,建议撤销"重复的接",也就是说,在每次游到后, 续揭扬应该也被握的部位高度向上半行移动,

· 磁铁等次素复相同的结构特点, 周为

- 据设部位在来证券端到出年的限税机技济值。
- 杨七不断感高但没有转视意观。



重复剪接能使树木长出许多小型枝杈。 为此目的, 在冬末或是夏初时, 顶端树枝周围的枝杈, 太长太粗的树枝或者不直的树枝, 已长成两到三年的树枝



运用""乘复数接""法 长度的软靴器。 需要进行再次宽振的图示



C期的材料的成本大容的材料

化透光的材料

经关点同年的规制

27

第二次段、标准组织的方法

装料, 医应患等致病

"年去中的不到季节,必被挑战上不断的常位进行劳放,强要也不同。





如在夏初对该韩国进行的校, 劳过校普通 教练不会出现发芽的脑段。 每在冬本周接韩国建行前段, 就回燃在海拔处出现一个到几个海岸的踏成。





剪技要查轉至值直径長過 00 肌束以前进行, 这样就再装证把所有的零疤集中在 轉至最中心部位的螺旋体全范围内







3

第三旗段: 姆尔姆姆 简任德国港已可 8 的在4 使树木高效效照金医

級機經根部和經過要素的生长空的理範因對季顯在大, 以進來保证圖本性於準定的 證圖征



一棵快速长成的核桃树,树干直径要求为30到40厘米,在规则的树木生长过程中运用不同的剪枝方法,树木应需要81到144平方米的种植面积

一包含一級負換木材造需要的物情面积可在种利润时就場前考虑到。
每種種前之則的 每期要在6週12 米(電就等于異常語 81 36144 等方米的出积)



级软施继承林要述树本切面和给屋规则生长状态。



加果在种植核构转时,间面没有运到专家, 截亚强在鲜桃核桃树的树冠部拉同能相互 数预值前面中,按道根当于总数器…平柏树木





Wide-Importance Research Project

Agroforestry: Agro-Alimentare, Ambiente Involved Structures 在这种语语。 C.N.R.- IBAF (Italian National Research Council)---- Francesco Cannata C.A.F. (Chinese Forest Accademy)------ Pei Dong

Authors

ENRICO B. LATTES <u>enricoblattes@sisu.it</u> PAOLO MORI <u>paolomori@compagnia</u> <u>delleforeste.it</u>

Graphical project, lay-out and paging

图示和装页负责人

ELENA PALAZZINI elenapalazzini@compagnia delleforeste.it

Traslation

翻译

CHINALINK INTERCULTURAL SERVICES (chinese)

向有关人士致谢

Acknowledgements Stefano Berti Michele Brunetti Claudio Bidini Gianfranco Fabbio Guido Lattes Maria Emilia Malvolti Vittorio Rossi

Further reading

www.ibaf.cnr.it www.arboricoltura.it

With the contribution of Foering Affaires Ministery, General Division for Promotion and Cultural Cooperation



Compagnia delle Foreste - Arezzo - Italy www.compagniadelleforeste.it © 2004 Authors all rights reserved

🐢 Compagnia delle Foreste - Arezzo - Italy | 在外交营董事会的领导下航进行的文化合作发展